



7 Sunshine Coast Marathon 2018 FactSheet

7 Sunshine Coast 马拉松比赛 2018 简介

A member of the Association of International Marathons & Road Races (AIMS), the 7 Sunshine Coast Marathon and Community Running Festival is one of the most-loved running festivals in Australia. Since its inception the 7 Sunshine Coast Marathon has raised over \$1.3 million for charity and community groups.

作为国际马拉松&路跑协会(AIMS)的一员，7 Sunshine Coast 马拉松和社区跑步节是澳大利亚最受欢迎的跑步节之一。自成立以来，7 Sunshine Coast 马拉松已经为慈善团体和社区团体筹集了130多万澳币。

Close to the Great Barrier Reef, also famous for its well-known Australia Zoo the Sunshine Coast, is blessed with a mild climate throughout the year. This not-for-profit Sunshine Coast event has been timed to make the most of the ideal Queensland winter running conditions. Blue skies, low humidity and mild temperatures combined with a flat course always enable fast times. The marathon course record currently stands at 2:18:30 set by Ethiopian, Samuel Woldemmanuel in 2015 and half marathon course record currently stands at 1:03:16 in 2017 set by Olympian Collis Birmingham.

“阳光海岸”因著名的澳大利亚动物园，临近大堡礁，全年拥有温和的气候而闻名。这一非盈利的阳光海岸活动被安排在最理想的昆士兰冬季跑步环境。蓝天、低湿度、温和的温度加上平坦的道路有利于参赛者创造佳绩。该项赛事的全程马拉松最好成绩，目前是2015年由埃塞俄比亚人 Samuel Woldemmanuel 以 2:18:30 创造的。2017年，奥林匹克运动员 Collis Birmingham 创下了半程马拉松 1:03:16 的最好成绩。

Event distances include the Marathon, Half Marathon, 10km, 5km and the 2km. Each road race follows the stunning coastline of Alexandra Headlands with white sandy beaches and spectacular vantage points alongside the ocean. The Half Marathon is a one loop course with Marathon entrants completing a multi loop course making the most of the on-course entertainment and crowds of spectators before a red carpet 'hero' finish.

赛程包括马拉松、半程马拉松、10公里、5公里和2公里。所有赛程赛道设计都沿亚历山大岬的白色沙滩和壮观海岸线而行。半程马拉松将环赛道一圈，马拉松选手将环赛道多圈，整个赛道都将在大量观众和欢乐的氛围簇拥下，陪伴着参赛者最终成为终点线红地毯上的“英雄”。

We hope to see you at the 2018 event!

2018年，阳光海岸跑步节，不见不散！

* Numbers for the marathon and half marathon are limited. Early entry is advised. #马拉松和半程马拉松的名额是有限的，建议早日报名。

参赛旅行服务

为帮助中国参赛者前往体验这一盛会，阳光海岸马拉松授权市场推广及赛事服务独家合作伙伴 Wholetour Travel Consultancy 合途公司极致澳洲为中国市场提供赛事报名和旅行套餐服务。咨询及报名请联系：info@wholetour.com.cn 电话 +86 1303 2323 999 微信：SAGA023。

Travel Service

7 Sunshine Coast Marathon authorize Wholetour Travel Consultancy / Ultimate Australia as the exclusive marketing and travel service partner in China market to provide travel packages for Chinese runners and their families to experience the running event.

Contact Wholetour for more details:

info@wholetour.com.cn +86 1303 2323 999 微信：SAGA023



Race 比赛	Start Time 开始 时间	Age Limit 年龄 组别	Super Early Bird Entry (close 29 Mar) “超级早鸟” (3 月 29 日)	Early Bird Entry (Close 6Jul) “早鸟” 报名 (7 月 6 日)	Standard Entry (close 16 Aug) 标准报名 (8 月 16 日)
Channel 7 Marathon	6:00am	18	\$110	\$120	\$130
McDonalds Half Marathon	6:00am	15	\$85	\$95	\$105
Westpac 10km	9:00am	12	\$45	\$55	\$65
Love & Partners 5km*	10:15am	5	\$35	\$42.50	\$50
QLD Government 2km*	11:00am	4	\$20	\$25	\$30

Fees: 报名费:

**Please see registration form for Under 18 prices in 5km and 2km events. Late entry fee's will apply after online closes.*

*5 公里和 2 公里活动中低于 18 岁的价格请看登记表。晚报名费将在网上关闭后申请。

Course Maps: Each race distance course maps can be found on the website

www.sunshinecoastmarathon.com.au under the 'RUNNERS' tab in 'COURSE MAPS,

赛道地图: 在网站上可以找到每个比赛距离赛道地图 www.sunshinecoastmarathon.com.au 在“赛道地图”的“跑步者”标签下



The 7 Sunshine Coast Marathons major beneficiaries are Ronald McDonald House Charities South-East QLD and The Westpac Foundation. Other sponsors and supporters include; Channel 7 QLD, 7 Sunshine Coast, McDonald's Sunshine Coast, Westpac, QLD Government, Visit Sunshine Coast, Sunshine Coast Council, Crick's Auto Group, Maroochydore RSL, Love & Partners Chartered Accountants, Ray White, Hoka One One, Hot 91.1, Infnit Nutrition, Red Energy Promotions, Airlink Transfers and Run Fun Travel. Event organisers Atlas Multisports.

The 7 Sunshine Coast Marathons 的主要受益者是 Ronald McDonald House Charities South-East QLD 和西太平洋基金会。其他赞助商和支持者包括; 昆士兰第七频道, 7 阳光海岸, 麦当劳阳光 海岸, 西太平洋, 昆士兰政府, 阳光海岸旅游局, 阳光海岸市政厅, 克里克的汽车集团, Maroochydore RSL, Love & Partners 会计师协会, Ray White, Hoka One One, Hot91.1, Infnit Nutrition, Red Energy Promotions, Airlink Transfers 和 Run Fun Travel。活动组织者 Atlas Multisports。

Prizes 奖励

	Marathon 马拉松	Half Marathon 半马拉松	10km
1st	\$1500	\$1000	\$400
2nd	\$600	\$400	\$200
3rd	\$400	\$200	\$100

Incentive*激励政策*

Marathon 马拉松			Half Marathon 半马拉松			10km		
Men	Women	Amount	Men	Women	Amount	Men	Women	Amount
男	女	总计	男	女	总计	男	女	总计
2:16:00	2:34:00	\$2000	1:03:00	1:12:00	\$1000	30:00	32:00	\$1000



Sunshine Coast
MARATHON
& community run festival

2:20:00	2:38:00	\$1500	1:05:00	1:14:00	\$750	31:00	33:00	\$300
2:24:00	2:42:00	\$1000	1:07:00	1:16:00	\$500	32:00	34:00	\$200

***INCENTIVE IS PAID TO OVERALL WINNER ONLY. WINNER MUST RUN EQUAL TO OR LESS THAN TIME SHOWN TO BE ELIGIBLE.**

- All prize money is in Australian dollars (AUD)
- All prize money and incentives are subject to a deduction of Australian income tax for those who are not an Australian resident
- Prize money is subject to meeting any doping control measures in place

*奖励只支付给所有参赛者中的第一名。赢家必须跑等于或少于显示符合条件的时间。

- 所有的奖金都是澳元 (AUD)
- 所有的奖金和奖励都将扣除澳大利亚的所得税
- 奖金发放条件必须符合兴奋剂控制措施的规定

Marathon Record Holders:

马拉松记录保持者:

Marathon - 42km

马拉松-42km	Name 姓名	Time 时间	Year 年
Male 男	Samuel Woldemanuel	2:18:30	2015
Female 女	Elkie Belcher	2:42:35	2017

Enter online at www.sunshinecoastmarathon.com.au

进入网站：www.sunshinecoastmarathon.com.au